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INTERNETCONSULTATIE  Multibandveiling 

 

Achtergrondinformatie  

 

Met dit beleid speelt de regering met vuur. De veiling van 700, 1400, 2100 MHz acht ik totaal 

onverantwoord voor de volksgezondheid, voor die van de natuur, en voor die van de aarde. 

  

Er zijn al zoveel mensen ziek van 3G en 4G, wereldwijd. Al spant Nederland wel de kroon, als klein 

dichtbevolkt land waar mensen vaak onnodig drie- ja zelfs vierdubbel bestraald worden door de 

verschillende providers, en als handelslandje dat wil drijven op 'kenniseconomie' .. of liever 

'schenniseconomie'  

De regering Rutte I, II en III  doet haar best om alle signalen uit de samenleving, die ook maar zouden 

kunnen duiden op last en schade van EMV, glad te strijken dan wel te negeren.  Ziek zijn van EMV is 

hèt grote taboe in Nederland, en dus ook in de Tweede Kamer. Nederland is immers handlanger van 

de telecomindustrie. Nederland verdient aan de telecom. En de telecom is de goudmijn en dus de 

baas, en die houdt niet van lastige burgers. Ik hoor Rutte geregeld zeggen: ik ben voor de banen en 

voor de veiligheid. Nou, het is inmiddels wel duidelijk dat het hem niet om de veiligheid van ons, 

burgers, gaat, maar om de veiligheid van het bedrijfsleven en van het kapitaal.    

De site kennisplatform.nl is een schijnvertoning omdat het niet verder komt dan beweringen.  

De regering en de gezondheidsraad menen nog steeds te kunnen drijven op het ooit gedane 

thermische onderzoek (de opwarming van een zak water). Al geeft de gezondheidsraad wel toe dat 

er naar de mogelijk schadelijke gevolgen van 5G nog generlei onderzoek is gedaan.   

De ICNIRP-norm heeft niets te maken met de grens tussen gezond en ongezond. Al wat leeft hier op 

aarde wordt immers al ziek ver ònder die norm. De ICNIRP norm lijkt meer de norm te zijn van wat de 

Telecom nodig heeft om haar werk te kunnen doen. Als je van die norm nu een wet maakt, zo 

redeneert kennelijk de regering, dan hoeven we (regering en telecom) ook niet bang te zijn voor 

schadeclaims van mensen die al ziek worden ver onder die norm. Want de ICNIRP heet voortaan 

'veilig'. 

Beste regering, bekijk nou eens de volgende twee interviews met Barry Trower, Engelsman, 

voormalig micro-wave wapenexpert bij de Royal Navy en bij de Britse Geheime Dienst:  

https://www.youtube.com/watch?v=k3QeSOU8qC0 

https://www.youtube.com/watch?v=DLVIbPtNrVo 

Het moet u toch ook zijn opgevallen dat Nederland de afgelopen 15 jaar steeds zieker wordt. En als je 

de 2 interviews hierboven tot je door hebt laten dringen valt op dat onze klachten, ziekten, 

beschadigingen en die in de natuur overeenkomen met wat Trower schetst aan gevolgen van de low-

level microwaves.  

Beluister hier ook Dr. Sharon Goldberg: 

https://www.youtube.com/watch?v=1Qt5B39LB7c&feature=youtu.be 
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Beste regering, u beseft niet wat u doet, omdat u zich niet in de materie wenst te verdiepen, omdat u 

opbrengsten verkiest boven gezondheid en boven respect voor de burger. Het gevolg van uw 

handelen is dat er steeds meer agressie, verwarring, chaos, ziekte en protest komt. Wij, het weer en 

de aarde raken op het kookpunt. Wij merken dagelijks dat dit beleid 'het leven' uitput en uitroeit. En 

om in uw termen te spreken: dit gaat de regering(en) uiteindelijk veel meer geld kosten dan dat het 

ze nu opbrengt.   

'Sla eens een arm om iemand heen' sprak je, Mark, begin 2019 in de krant .. 'kom naast ons staan'...  

Mark, je bent onze premier. Ik voel me zó onveilig bij jouw beleid èn bij het feit dat je het ons zomaar 

oplegt. Dit beleid, 3G, 4G, 5G, het schakelt mensen uit, en bovendien negeer je hun noodkreet. Dit 

beleid is ziekmakend en het is terreur. Mensen worden niet geïnformeerd en krijgen niet de keuze. 

Wie denk je wel dat je bent om met jouw beleid mensen het leven onmogelijk te maken, ze langzaam 

maar zeker om te brengen. 

 

Kom jij eens naast òns staan.   

 

14 januari 2020 


